
Записник са седнице 3. марта 2020. године 

 

 На основу члана 60. Пословника Студентског парламента Физичког факултета, сазвана је 

седница Студентског парламента за уторак, 3. март 2020. године са почетком у 17:30. Седницу је 

сазвао председник Студентског парламента Алекса Кљајић са следећим дневним редом: 

1. Усвајање дневног реда и записника са претходне седнице 
2. Извештај са састанка са СПУБ-ом 
3. Разматрање увођења још једног испитног рока 
4. Извештај са састанка са представницима Универзијаде 
5. Извештај са прелиминарног такмичења за Планкс 2020 
6. Проблеми око функционисања парламента, информације о представницима у Студентском 

парламенту на сајту факултета 
7. Проблеми око математике и других испита 
8. Избор за представника у СПУБ-у 
9. Избор представника у наставно научном већу 
10. Разматрање допуне правилника око полагања испита 
11. Разно 

 

Седница Студентског парламента 

1. Дневни ред и записник са претходне седнице је усвојен без примедби. 

2. Студентски парламент је добио све потребне информације везане за састанак са 

Студентским парламеном Универзитета у Београду.  

3. Разматрано је увођење седмог рока због Европских универзитетских игара ове 

године. 

4. Најављен је долазак организатора Европских студентских игара који би студентима 

понудили могућност волонтирања на самом такмичењу. Најављен је долазак и 

презентацију једног српског спортисте који је освајао Олимпијску медаљу. 

5. Међународно такмичење теоријског типа ове године је организовано у Лондону. 

Прелиминарно такмичење се одржало у понедељак 2. марта 2020. године. Студенти 

који су прошли прелиминарно такмичење истакнути су на сајту факултета. Са тимом 

са факултета ће ићи и један посматрач који ће бити задужен да извештава и медијски 

пропрати такмичење. Такмичење, смештај, превоз и визу такмичара и посматрача 

ће обезбедити факултет у финансијском смислу. За посматрача је изабран студент 

продекан Ана Кнежевић, која је иницирала прелиминарно такмичење у склопу 

факултета. 

За нову представницу LC Belgrade за IAPS (International Organization of Physics 

Students) изабрана је Катарина Прокић, студенткиња 2. године Б смера. Она је 

упућена у своје дужности као представник те организације. 

6. Представници Студентског парламента су се сложили да њихови подаци буду јавно 

изложени на сајту факултета ради побољшања комуникције. Под подацима је 

подразумевано: име и презиме, мејл адреса, смер и година коју представљају у 



Студентском парламенту. Сваки представник парламента ће имати своју замену у 

случају да није у могућности да присуствује седници. 

7. Проблеми се јављају на курсевима из математике 1Ц, 2Ц и 3Ц. Констатовано је да је 

један асистент држао вежбе на математици 3Ц, док је други састављао задатке за 

испит те је дошло до неусаглашености предаваног градива са оним које је дошло на 

испиту. Присутни су имали примедбе на непоштовање плана и програма написаних 

за вежбе из тих курсева. Констатована је веома ниска пролазност од броја студената, 

који су изашли на испит, на поменутим курсевима математике. 

Предложено је да се тражи листа литературе за летњи семестар као што је то 

учињено за зимски семестар. 

8. Досадашњи студентски представник у парламенту Универзитета у Београду Никола 

Пановић предложио је одабир новог представникa у том телу Универзитета. У току 

летњег семестра ће бити расписан конкурс за то место, а након тога ће бити одржани 

избори. 

9. Студентски парламент расписује конкурс за представнике студената у Наставно – 

научном већу.  

10. Утврђено је да не постоји правилник који прописује како испити треба да изгледају. 

У статуту Универзитета пише да је слобода за прописивање таквог правилника 

остављена факултетима, док у статуту факултета пише да је он дат у статуту 

Универзитета. Као добар пример организације испита дат је курс теоријске 

механике проф. Др Сунчице Елезовић – Хаџић. Поставља се питање да ли је такав 

модел могуће применити на остале курсеве и у којој мери. Закључено је да нека 

основна форма, коју сви курсеви треба да поштују, треба да постоји. 

11. Литература на страном језику: Неопходно је да студентима буду доступне књиге на 

српском језику, јер не може да буде услов завршавања студија познавање страног 

језика на професионалном нивоу. 

 

Седница је завршена у 19:30 часова. 

Записник на овој седници је водила представница 2. године Б смера Ема Маричић, заменик 

студента продекана. Седницу је водио председник Студентског парламента Алекса Кљајић. Поред 

представника у парламенту, седници је присуствовао студент продекан Ана Кнежевић и студенти 

прве и друге године који нису званични чланови парламента. 

 

Студентски парламент 

 

 

 


